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Inför vuxenutbildning i kommunal regi i Nacka 

kommun  

Motion från Socialdemokraterna i Nacka  

 

I Nacka finns det idag ingen kommunal vuxenutbildning istället får kommuninvånarna hålla 

tillgodo med de anordnare som finns inom kundvalet och dess utbud. 

Nackdelen med att ha inte ha en vuxenutbildning i kommunal regi är att kommuninvånarna 

blir avgränsade att välja de utbildningar som finns inom kundvalet och att det finns 

begränsningar för de olika samordnarna som gör att likvärdigheten minskar. Det kan handla 

om att eleverna får sämre tillgång till studie- och yrkesvägledare eller att det sker 

kartläggningar av elevens kunskaper på olika sätt av vilket gör att alla elever inte får en 

likvärdig kartläggning.  Även om det i auktorisationsvillkoren finns stipulerat vad som krävs 

för att anordnarna ska auktoriseras är kommunens möjlighet att tillgodose de studerandes 

behov begränsade. 

Fördelen med en kommunal vuxenutbildning i egen regi är att kommunen få mer rådighet 

över utbildningen och bättre kan anpassa den efter elevens behov. Kommunen kan också 

styra över vilka utbildningar som ska starta för att möta och nischa dessa efter den 

efterfrågan som finns på arbetskraft inom kommunen och i övriga landet. En annan 

möjlighet är också att den kommunal vuxenutbildningen kan samsynka med den 

kommunala gymnasieutbildningen för att stärka arbetet med den icke obligatoriska 

elevhälsan på vuxenutbildningen samt studie- och yrkesvägledningen. Ytterligare en fördel 

är att utbildningen bedrivs i Nacka vilket är positivt både ur ett ekonomiskt- och 

klimatperspektiv för kommunen och den studerande kommuninvånaren. 

Socialdemokraterna yrkar därför att kommunfullmäktige beslutar att 

 

att Nacka kommun inför en vuxenutbildning i egen regi som en del av kundvalet. 
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